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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 29. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 12.12.2011. godine (ponedjeljak) u 
Maloj koncertnoj dvorani Spomen doma u Pazinu 
 
 Sjednicu je u 17,02 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske  
županije, koji je sjednici i predsjedavao. 
 Pozdravlja: 
 

- Župana Istarske županije Ivana Jakovčića 
- načelnika uprave, gospodina Valeria Drandića, 
- resorne pročelnike županijskih upravnih tijela Istarske županije, 
- rukovoditelje županijskih tijela, institucija županije, 
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 29. sjednici Skupštine Istarske 

županije. 
 

Prije samog početka moli tajnicu Skupštine Istarske županije, gospođu Vesnu Ivančić, 
da izvrši prozivku vijećnika Skupštine Istarske županije. 
 
VESNA IVANČIĆ: (vrši prozivku) 
 
PRISUTNI - ODSUTNI 
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R.br 

 

VIJEĆNIK 

 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović 
IDS – HNS Odsutna 

2. Furio Radin 
IDS – HNS  Nakon 2. točke 

3. Mirjana Antonelić 
IDS – HNS Nakon 1. točke 

4. Dragan Filipović 
IDS – HNS  

5. Katarina Nemet 
IDS – HNS Nakon 1. točke 

6. Nevija Poropat 
IDS – HNS  

7. Tedi Chiavalon 
IDS  -HNS   

8.  Roberta Lakošeljac 
IDS – HNS  

9. Ahmed Makota 
IDS – HNS   

10. Vojo Kličković 
IDS – HNS  Odsutan (O) 

11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
IDS – HNS  Odsutan  

12. Eda Klapčić 
IDS – HNS   

13. Serđo Baskijera 
IDS – HNS   

14.  Serđo Rigo 
IDS – HNS  Nakon 1. točke 

15. Marin Grgeta 
IDS – HNS   

16. Alida Perkov 
IDS – HNS   

17. Tamara Brussich 
IDS – HNS   

18. Danica Miletić 
IDS – HNS   

19. Silvio Brunelli 
IDS – HNS  Odsutan (O) 

20.  Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS   Odsutna (O) 

21. Stjepan Mraković 
IDS - HNS   

22. Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Za vrijeme 2. točke 
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23. Ivica Mikulčić 
HSU – HSLS Odsutan (O) 

24. Zdenko Pliško 
  

25. Nenad Boršić 
HDZ – HSS  

  

26. Marino Roce 
HDZ – HSS   

27. Oliver Gmitrović 
HDZ – HSS  Odsutan 

28. Zvonimir Čoga 
HDZ – HSS Odsutan (O) 

29. Nika Krstevski 
HDZ – HSS  

30. Dino Kozlevac 
SDP- ZELENI   

31. Josip Anton Rupnik 
SDP– ZELENI Nakon 1. točke 

32. Lucija Debeljuh 
SDP – ZELENI  

33. Maja Šarić   
SDP– ZELENI  

34. Plinio Cuccurin  
NEZAVISNI Odsutan (O) 

35. Vlado Ivetić 
NEZAVISNI  

36. Tullio Fernetich 
NEZAVISNI Odsutan (O) 

37. Alen Rosanda  
NEZAVISNI  

38. Ivo Uccio Miletić 
NEZAVISNI Nakon 1. točke 

39. Viktor  Krapljanov  
NEZAVISNI Odsutan (O) 

40. Nenad  Čendak 
NEZAVISNI Odsutan (O) 

41. Gvido Jermaniš 
NEZAVISNI   

 
OSTALI PRISUTNI 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Stručne službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN JAKOVČIĆ, župan Istarske županije, 
VIVIANA BENUSSI, zamjenica župana Istarske županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ – zamjenik župana Istarske županije, 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije, 
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun Istarske 
županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske županije, 
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MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu Istarske županije, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske 
županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije, 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu, 
Istarske županije, 
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije, 
BRANKO CURIĆ, pročelnik Upravnog odjela za turizam Istarske županije, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
INGRID PALJAR, ravnateljica Zavoda za prostorno uređenje Istarske županije,  
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica tajnice Stručne službe Skupštine Istarske županije 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrđuje da je izvršenom prozivkom prisutno 22, a po 
dolasku Furia Radina nakon 2. točke dnevnog reda, Mirjane Antonelić, nakon 1. točke  
dnevnog reda, Katarina Nemet nakon 1. točke dnevnog reda, Serđa Riga, nakon 1. točke  
dnevnog reda, Eveline Bisasiol – Brkljačić, nakon 2. točke dnevnog reda, Josipa Antona  
Rupnika, nakon 1. točke dnevnog reda i Ive Uccia Miletića, 29 od 41 vijećnika, pa Skupština 
može punovažno raspravljati i odlučivati. 

Otvara raspravu o prijedlogu dnevnog reda. 
Predlaže da točka 11. postaje točka 10., a točka 10 da postaje točka 11. dnevnog  

reda. 
Pošto drugih prijedloga nije bilo stavlja predloženi dnevni red sa predloženom 

izmjenom na glasanje, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 22 glasova «ZA», bez 
glasova  «PROTIV», za 29. sjednicu Skupštine Istarske županije utvrdila  slijedeći  
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 28. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije. 
3.  

a. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2012. godinu,  
b. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 

2012.g., 
c. Prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2012., 2013. i 

2014. g., 
4. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2012. godinu, 
5. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2012. godinu, 
6. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2012. 

godinu, 
7. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju raspodjele sredstava za sufinanciranje Prioriteta po 

Planu za zdravlje Istarske županije i ostale javne potrebe u zdravstvu i socijalnoj skrbi 
za 2012. godinu, 

8.  
a. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Ugovor o zajedničkom 

financiranju projekta Županijski centar za gospodarenje otpadom 
„Kaštijun“, 

b. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Ugovor o zajmu za 
sufinanciranje EU IPA ISPA 2007. – 2011. za Županijski centar za 
gospodarenje otpadom „Kaštijun“, 
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9. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi – 
10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana zaštite i spašavanja Istarske županije, 
11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana civilne zaštite Istarske županije,  
12. Prijedlog Odluke o prijenosu poslovnih udjela Istarske županije javnom isporučitelju 

vodnih usluga IVS – Istarski vodozaštitni sustav d.o.o. Buzet, Sv. Ivan br. 8, na 
jedinice lokalne samouprave u Istarskoj županiji, 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama j dopunama Odluke o uvođenju naknade za razvoj za 
sufinanciranje izgradnje Sustava javne odvodnje malih naselja i zaštite voda u 
Istarskoj županiji, 

14.   
a. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izradi Izmjena i 

dopuna prostornog plana Istarske županije, 
b. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana 

Istarske županije, 
15. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na tekst izmjena i dopuna 

Društvenog ugovora društva Plinara d.o.o., 
16. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih članova predstavničkog tijela iz proračuna Istarske županije za 
2012. godinu, 

17.  
a. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog drugih izmjena i dopuna 

Financijskog plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2011. 
godinu, 

b. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana 
Županijske uprave za ceste za 2012. godinu, 

18. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o kakvoći mora na morskim plažama u 
Istarskoj županiji u 2011. godini, 

19.  
a. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 

materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola 
Istarske županije za 2011. godinu, 

b. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola i 
učeničkih domova Istarske županije za 2011. godinu, 

20. Prijedlog Zaključka o dopuni Mišljenja Skupštine Istarske županije o interesu 
Republike Hrvatske u pogledu eksploatacije tehničko-građevnog kamena na 
eksploatacijskom polju „KRASE“ na području Općine Gračišće, 

21. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Sveučilišnog savjeta Sveučilišta Jurja Dobrile 
u Puli, 

22.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Strukovne škole Pula, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Strukovne škole Pula. 

 
O R D I N E  D E L  G I O R N O 

 
1. Verifica del verbale sintetico della 28a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana, 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3.  

a. Proposta del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 2012,  
b. Proposta della Delibera sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 

2012, 
c. Proposta di Proiezione del Bilancio della Regione Istriana per gli anni 2012, 2013 e 

2014, 
4. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura per l'anno 2012, 
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5. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nello sport della Regione Istriana per 
l'anno 2012, 

6. Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura tecnica della Regione 
Istriana per l'anno 2012, 

7. Proposta di Conclusione sulla determinazione della suddivisione dei mezzi per il 
cofinanziamento delle Priorità secondo il Piano per la salute della Regione Istriana e 
gli altri fabbisogni pubblici nella sanità e nell'assistenza sociale per l'anno 2012, 

8.  
a. Proposta di Conclusione sulla concessione del benestare al Contratto sul finanzamento 

congiunto del progetto Centro regionale per la gestione dei rifiuti „Kaštijun“, 
b. Proposta di Conclusione sulla concessione del benestare al Contratto di prestito per il 

cofinanziamento dell'UE IPA ISPA 2007 – 2011 per il Centro regionale per la gestione 
dei rifiuti „Kaštijun“, 

9. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla scuola  
elementare „Rivarela“ di Cittanova per l'alienazione dell'immobile, 

10. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano di protezione e salvataggio della 
Regione Istriana,  

11. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano di protezione e salvataggio della 
Regione Istriana,   

12. Proposta di Delibera sul trasferimento delle quote della Regione Istriana al servizio 
pubblico per la fornitura d'acqua IVS – Istarski vodozaštitni sustav (Sistema istriano di 
tutela delle acque) s.r.l. Buzet-Pinguente, Sv. Ivan n. 8, alle unità d'autogoverno 
locale nella Regione Istriana, 

13. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'introduzione del 
compenso per lo sviluppo e il cofinanziamento del Sistema di smaltimento pubblico 
delle acque nei piccoli abitati e della tutela delle acque nella Regione Istriana, 

14.  
a. Proposta di Delibera sull'abrogazione della Delibera sulla realizzazione delle Modifiche 

e integrazioni al Piano d'assetto territoriale della Regione Istriana, 
b. Proposta di Delibera sulla stesura delle Modifiche e integrazioni al Piano d'assetto 

territoriale della Regione Istriana, 
15. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione al testo delle 

modifiche e integrazioni al Contratto sociale della società Plinara s.r.l., 
16. Proposta di Delibera sulla suddivisione dei mezzi per il finanziamento regolare dei 

partiti politici e dei membri indipendenti dell'organo rappresentativo dal Bilancio della 
Regione Istriana per l'anno 2012, 

17.  
a. Proposta di Conclusione sulla concessione del benestare alla Proposta delle seconde 

modifiche e integrazioni al Piano finanziario di costruzione e manutenzione delle strade 
regionali e locali per l'anno 2011, 

b. Proposta di Conclusione sulla concessione del benestare alla Proposta del piano 
finanziario dell'Autorità regionale per le strade per l'anno 2012, 

18. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sulla qualità del mare sulle 
spiagge nella Regione Istriana per l'anno 2011, 

19.  
a. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'approvazione del 

Piano delle uscite per l'acquisto del materiale, dei pezzi di ricambio e dei servizi relativi 
alla manutenzione corrente e d'investimento delle scuole elementari per l'anno 2011, 

b. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione alla Delibera sull'approvazione del 
Piano delle uscite per l'acquisto del materiale, dei pezzi di ricambio e dei servizi relativi 
alla manutenzione corrente e d'investimento delle scuole medie superiroi e delle case 
dell'alunno per l'anno 2011, 

20. Proposta di Conclusione sull'integrazione del Parere dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana circa l'interesse della Repubblica di Croazia riguardo all'estrazione 
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della pietra tecnico-edile nel bacino di estrazione „KRASE“ sul territorio del Comune 
di Gallignana, 

21. Proposta di Provvedimento di nomina di un membro del Consiglio universitario 
dell'Università degli Studi Juraj Dobrila a Pola, 

22.  
a. Proposta di Provvedimento di destituzione di un membro del Comitato scolastico della 

Scuola d'avviamento professionale a Pola, 
b. Proposta di Provvedimento di nomina di un membro del Comitato scolastico della 

Scuola d'avviamento professionale a Pola. 
 
 AD - 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 28. 
                      SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  ISTARSKE 
                      ŽUPANIJE  
 
 Skupština je bez primjedbi sa 22 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
suzdržanih glasova, verificirala  
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 28. sjednice Županijske Skupštine Istarske županije 

 
 AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE  
 
 
 Prije samog početka postavljanja vijećničkih pitanja predsjednik Skupštine DINO 
KOZLEVAC, daje riječ Županu Istarske županije Ivanu Jakovčiću, koji je izrazio potrebu da 
dade informaciju vezano za određenu aktivnost. 
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 
 Poštovane dame i gospodo, signore e signori, dozvolite mi  da vas najsrdačnije 
pozdravim u svoje osobno ime i kolegica i kolega pročelnica i pročelnika, podžupanice i 
podžupana. 
 Htio bih da vas zamolim, gospodine predsjedniče, da mi date mogućnost da vas u 
nekoliko minuta informiram o dva događanja koja su bila danas vrlo značajna, kako bismo 
upoznali medije, htio bih iskoristiti ovu mogućnost  da upoznamo javnost  s time. 

Danas je potpisan Sporazum između svih naših općina i gradova Istarske županije u 
iznosu od 1.221.000,00 kuna za sufinanciranje Istarske ulice u Vukovaru, kao izraz 
solidarnosti sa gradom koji je, kao što znamo, pretrpio nevjerojatne strahote. Ne znam da li 
smo svi imali prilike biti u Vukovaru, ali ja sam imao prilike biti u nekoliko navrata i odmah u 
poratnom  razdoblju i znam kako je to izgledalo kada sam bio tamo. Imao sam prilike tada 
sudjelovati svojedobno, kao ministar, u obnovi nekoliko zgrada, otvoriti neke europske 
centre. Danas sam sretan da, kao Župan, vas mogu informirati da je solidarnost na djelu. 
Nešto što je uostalom i kvaliteta Istre i pokazala se uvijek da se ta solidarnost vraća 
pozitivno. Činiti dobro je sigurno nešto što oplemenjuje čovjeka, pa evo želim izraziti svoju  
zahvalnost i gradonačelnicima i načelnicima na usvojenim obvezama koje su preuzeli  na 
sebe i na činjenici da će sufinancirati izgradnju Istarske ulice u Vukovaru. Mogu vam prenijeti 
pozdrav i poziv Gradonačelnika Vukovara, gospodina Saba, Saboa ustvari, i mogu prenijeti i 
poziv, gospodina Župana Galića, Vukovarsko – srijemske županije s kojom imamo dobru 
suradnju. I možda će biti prilike da ovoga proljeća, kao što smo to znali nekada napraviti, 
odemo svi zajedno i zajedno otvorimo Istarsku ulicu u ranjenom Vukovaru, u kojem se još 
uvijek te rane vide i potpuno su otvorene.     
 Istarska županija i gradovi uključili su se u jednu ustvari malo širu akciju solidarnosti 
za Vukovar upravo na ovaj način da razriješimo infrastrukturno ono što je moguće. Želim vas 
podsjetiti da smo svojedobno obnovili i jednu školu u Vukovaru prije više od 10 godina. Ovo 
je naš drugi veliki posao, 1.200.000, kuna u današnja vremena  zaista  nije mali novac. 
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 Također želim vas obavijestiti da su danas  na istom sastanku gradonačelnici  i 
načelnici preuzeli obvezu u iznosu od 6.014.000,00 € i to zajma od Ministarstva financija za  
potrebe izgradnje  Županijskog centra za gospodarenje otpadom na Kaštijunu. Jedinice 
lokalne samouprave koje su preuzele te obveze će nam navedena sredstva temeljem 
potpisanog  Sporazuma doznačavati po dinamici otplate zajma u narednih  20  godina . No, 
ono što je bitno ovdje za reći je to da će početak otplate biti za 5 godina, jer se radi se o 
počeku od 5 godina. Dakle, sve obveze koje su danas preuzete past će, ipak, na neka  druga 
općinska i gradska vijeća nego što su  danas, pa i i na županijske skupštine koje će biti 
izabrane . Najranije  će to  biti  2016. godine što znači da će to zahvatiti  one  koji  će biti 
izabrani u  Županijsku skupštinu u slijedećem mandatu. Ukupna vrijednost cjelokupnog 
projekta u  nekoliko faza  je 75.000.000,00 €., od čega mi moramo osigurati  10.000.000,00  
zajedno a  općinama i gradovima. Fondovi će osigurati 18.000.000,00 €, Fond za zaštitu 
okoliša11.000.000,00 €. Dobit ćemo poseban povoljan kredit mu iznosu od 9.000.000,00  € i 
740.000,00 kuna. Ostalo će biti izvori koji će biti od samih klijenata. 
 Dakle imamo jednu jasnu sliku financiranja i ovoga projekta. Naime, bilo je tu malo , 
možda ne sve do kraja, preciziranih informacija oko  sufinanciranja Kaštijuna, pa sam htio na 
ovaj način dobiti priliku da ukratko, i najkraćim crtama potvrdim i obveze koje su preuzele 
općine i gradovi, jer na kraju krajeva radi se o komunalnom otpadu i moramo  reći  da su oni 
najviše zainteresirani za realizaciju tog projekta. Međutim, s druge strane imamo insistiranje 
Europske unije koja daje veliki novac u svemu tome, a njihovo insistiranje ide za tim da mi 
preuzmemo obveze i da mi koordiniramo kompletnu priču preuzimanja financijski i 
organizacijskih obveza u realizaciji tog projekta. 
 Evo, utoliko s moje  strane te informacije. Mislim da su ove vrijedne, važne i vjerujem 
da s jedne strane Ulica u Vukovaru, a s druge  strane  i pak  naš problem zaštite okoliša su  
ozbiljni problemi. 
 Zahvaljujem se načelnicima i gradonačelnicima na iskazanoj podršci ovim našim 
projektima. 
 Hvala lijepa predsjedniče. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa gospodine Župane.    
 Pozdrav vijećnicama i vijećnicima koji su se pridružili. 
 Sad prelazimo na točku - Pitanja vijećnika. 
 Pozivam da se javite za postavljanje vijećničkih pitanja. 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja javljaju se: Nika Krstevski, Nenad Boršić, Zdenko 
Pliško, Vlado Ivetić, Josip Anton Rupnik, Lucija Debeljuh, Stjepan Mraković, Sergio Rigo, 
Tedi Chiavalon.  
 Redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja :  : 

1. Bivši Klub vijećnika  HSU-HSLIS, 
2. SDP-ZELENA STRANKA, 
3. HDZ-HSS, 
4. IDS – HNS, 
5. Nezavisni vijećnici itd.  
Sada je 17,18 sati.  
Županova informacija se uklapa, ali da je ne uklopimo potpuno u 17,15 sati 

završavamo sa postavljanjem vijećničkih pitanja. 
 Pozivam vijećnika Zdenka Pliška da postavi pitanje. 
Podsjećam na vrijeme za postavljanje vijećničkog pitanja. Zadnji puta ste me kritizirali 

da toleriram, sada bih morao od početka početi sjeći, upotrijebiti zvonce i reći dosta.  
 
 
 

ZDENKO PLIŠKO :  
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 Dobar večer.  
 Kolegice vijećnice, kolege vijećnici, Župane sa suradnicima, predsjedniče, gospodo iz 

medija. 
 Imam jedno kratko pitanje. 
 Mislim da će mi se danas lako dati odgovore budući da imamo upravo usvajanje 

Plana Županijske uprave za ceste.  
 Interesira me kada će započeti radovi na rekonstrukciji dijela dionice Marčana – Križ. 

Stalno je ta dionica u planovima, međutim, nikako da se započne s radovima.  
 Pitanje postavljam iz razloga što je ta dionica za Općinu Marčana, za taj kraj osnova, 

ograničavajući faktor daljnjeg razvoja. 
 Zahvaljujem. 
  

DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala kolega Pliško na ušteđenoj minuti. 
 Riječ ima Župan Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine vijećniče. 
 Dozvolite mi da potvrdim da je tema ceste Marčana – Križ već dugo, dugo vremena 
tema svih mogućih razgovora, pregovora i dogovora. 
 Kao što znate taj dio Istre definitivno bez te ceste sigurno neće imati daljnji brži 
razvoj, a stalo nam je do toga. Ono što mogu sada reći poduzete su praktički sve 
pretpostavke da se krene u realizaciju, odnosno u jedno kvalitetno održavanje te ceste. 
Međutim, to će pričekati ipak poteze koji se mogu očekivati u projektu infrastruktura i na 
državnom nivou. 
 Želim potpuno jasno reći da s naše strane mi nismo u mogućnosti  sami sve završiti, 
jer se radi o vrlo velikoj investiciji, koja u najvećoj mjeri, ipak, služi i dovodi goste u Dugu 
Uvalu i turiste u velikoj mjeri. I naravno da je ona bitna cesta. Međutim, imali smo do sada 
problema objektivnog drugog karaktera i to vi jako dobro znate.  
 Dozvolite mi da preciznije na ovo vaše pitanje odgovorim može za  petnaestak dana, 
mjesec dana, kada budemo imali i sastav nove Vlade, jer će se razgovori oko infrastrukturnih 
projekata i svega onoga što treba financirati, između ostalog i država, pa ako hoćete i jednog 
drukčijeg pristupa u  županijskim upravama za ceste.  
Županijska uprava za ceste s ovim pristupom kojeg je imala dosadašnja Vlada praktički su 
bile na neki način iznimno oštećene. Nije postojala namjera da se ojačaju ŽUC-eve, 
županijske uprave za ceste, već praktički su oni nakon što su bili osnovani sa dobrom idejom 
da se osnuju i sa dobrim planom povećavanja prihoda sredstava, vrlo brzo se stalo na tome, 
vrlo brzo su ti proračuni postojali skromni, pa skromniji. I u tom kontekstu ja bih vas zamolio, i 
to je poruka i građanima tog dijela Istre da ih imamo itekako na umu i da ćemo sigurno 
ozbiljno razmotriti svaku kunu koja  će nam se dostaviti i sigurno je da će ova  cesta imati 
jedan od bitnih prioriteta u održavanju i gradnji onoga što smatramo cestama za jači 
gospodarski razvoj, jer ona donosi prvenstveno jači gospodarski razvoj i u tom kontekstu 
dozvolite mi da budem ozbiljan i odgovoran i dozvolite mi da preciznije o tome vam kažem za 
mjesec dana.  
   Hvala vam lijepa.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  Županu. 
 Gospodine Pliško imate li potrebe još nešto reći ? 
 Nemate. 
 Hvala lijepa.   

Sada je na redu Klub vijećnika SDP-ZELENA STRANKA: 
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Riječ ima vijećnica Lucija Debeljuh. 
 

LUCIJA  DEBELJUH ; 
 
 Hvala  lijepa.  
 Poštovani predsjedniče Skupštine, Župane  sa suradnicima. 
 Lijep pozdrav svim prisutnim kolegicama i kolegama vijećnicima. 
Temeljem promjena Zakona o poticajima u poljoprivredi u Proračunu naše županije, 

koji ćemo, nadam se večeras donijeti, nema poticaja za dugogodišnje nasade. Ja ću samo 
podsjetiti da smo mi s jednom trećinom financirali poticaje, s jednom trećinom općine i 
gradovi, a jednu trećinu korisnici. Mene sada, gospodine Župane, zanima: da li postoji neki 
plan u županiji, da li se pravi plan, kako te dugogodišnje nasade i dalje poticati i što napraviti 
u tom smjeru.  

 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 
 Dobro je da ste postavili ovo pitanje, jer sam se dvoumio da li da to dam pod 
informacijom ili ne. 
 Naime, radi se o još jednom klasičnom slučaju gdje, kada gotovo već sve pripreme za 
proračune, sve ono što bi nam bilo značajno da stavimo u Proračun, onda na neki način se 
mijenja državna politika. Neću reći u 5 do 12,00, ali u 6 do 12,00. U tom kontekstu smo imali 
sličan problem. Lani smo ga riješili. Riješit  ćemo ga i ove godine. 
 Ono što mogu reći je da sve one općine i gradovi, koji će uvrstiti u svoje programe 
sredstva za sufinanciranje sadnog materijala, mi ćemo naći načina da dugogodišnje nasade 
pratimo. Da li će to biti kroz klasičnu varijantu Proračuna, uz jednu vrstu rebalansa 
Proračuna za nekoliko mjeseci ili ćemo to napraviti na sličan način na koji smo to napravili  
lani. Želim vas podsjetiti da smo lani to učinili na način da se  naše  Županijsko poduzeće 
MIH zadužilo i ono je osiguralo odgovarajuće količine, ne malih financijskih sredstava i 
odgovarajuće količine dugogodišnjih nasada, prvenstveno maslina i vinove loze. Ako bude  
trebalo ponovno ćemo to napraviti, ili jedna ili druga varijanta. Ima još nekih mogućnosti, ali u 
svakom slučaju mislim da je ključna poruka koju treba večeras izreći, da sve one općine i 
gradovi, koji će imati u svojim proračunima osigurana sredstva ili temeljem nekog drugog 
načina osiguraju sredstva za dugogodišnje nasade, mi koji smo postavili taj program prije 15 
godina i koji je afirmirao Istru na području maslinarstva i vinogradarstva, sigurno ćemo biti 
zadnji koji  ne bi  pratili takav program.  

Prema tome moja poruka i poljoprivrednicima, mogu računati na ta sredstva, mogu  
računati na sufinanciranje dugogodišnjih nasada. Naravno, mi ne možemo biti sami partneri 
u tom poslu, moramo biti zajedno, u ovom slučaju  sa općinama i gradovima. Mislim da je to 
nešto što treba iskoristiti, jer nakon ulaska Hrvatske u EU, to će, nadamo se svi, biti 1. srpnja 
2013. godine, sigurno je da će taj tip poticaja biti u najmanju ruku pod lupom. Dakle, pitanje 
je da li će biti realan da ćemo moći ostvarivati taj dio. Uostalom to je naš model kojeg smo mi 
izmislili. Ja ne znam da li postoji negdje drugdje takav model. Poruka je, mi ćemo pratiti one 
gradove i općine koje će pratiti svoje poljoprivrednike. Mi ćemo stati iza njih.  

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Gospođo Lucija Debeljuh imate pravo na riječ.  
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LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Ja bih se zahvalila Županu na odgovoru. 

Zadovoljna sam s odgovorom, ali mislim da je puno važnije što će biti naši 
poljoprivrednici zadovoljni s odgovorom Župana. I drago mi je da ih nećemo ostaviti u ovim  
teškim vremenima na cjedilu i da će se naći načina da im se pomogne.   
 Još jednom hvala.  

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 Imate li potrebe vi gospodine još nešto reći ? 
 Nema. 

Sada je na redu Klub vijećnika HDZ-HSS. 
Riječ ima vijećnica Nika Krstevski. 
Zahvaljujem. 

 
NIKA KRSTEVSKI : 
 
 Poštovanje predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege vijećnici i mediji, 
želim vas sve lijepo pozdraviti. 
 Ja bih htjela ovu priliku danas iskoristiti  kako bih obavijestila  javnost i sve one koji su 
upućeni, da je konačno Dom Vila  Marija preselio u novu gradu i u nove prostore.  

Dom je prekrasan, nov i mislim da je to još jedan uspjeh HDZ-eove  Vlade na samom  
kraju mandata, (Žamor), ali ne želim da je to uspjeh i županije i Grada koji su u ovom 
projektu bili involvirani. Moram biti kritična i potpuno iskrena. Kako često biva u ovoj  županiji  
vijećnici IDS-a često su ispitivali i brinuli se oko preseljenja korisnika u novu Vilu Mariju, 
napadali kada će se to preseljenje dogoditi, bili izuzetno bučni kada je u pitanju kvaliteta i 
stanje toga doma, ali sa velikim «ALI». Nadam se da nam nećete zamjeriti ako kažem  da je 
to očito bilo  sakupljanje političkih bodova. Naravno, ne govorim to napamet, već da pričam 
na osnovu  slijedećeg što želim izložiti. 

Pod brojem 1.. 
Korisnici su se preselili u novi objekt bez ičije pomoći županije i grada. Nova  energija 

i novo vodstvo pokrenulo je  na horuk preseljenje i zato iz medija, nitko iz Grada i nitko iz  
županije, se nije odazvao. Tu su bolesni ljudi, nekima je bio potreban i sanitetski prijevoz. 
Sav taj posao čelnici Doma su odradili potpuno sami.      

Ovim putem se zahvaljujem dobrim ljudima iz Pulaprometa, bolnici Pula, Puljanki, 
tvrtki Kovačević, koji su pomogli doniranjem autobusa, kamiona, sanitetskog prijevoza za 
bolesne i nemoćne, te nesebično pomogli u ovom teškom zdravstvenom poslu.  Ponavljam, 
to je  bilo sve na osnovu nekakve pomoći ljudske, ništa službeno.  

Pod brojem 2.   
Čelnici Grada Pule su obećali napraviti prijelaz i osvjetljenje s Medulinske ceste. S 

obzirom da se u Dom dolazi kroz jednu šumu, koja je dosta mračna, potrebno je osvjetljenje 
na prijelaz u bolnicu. Obzirom da se to nije uvrstilo u Proračun za iduću godinu, ja bih rekla 
da ipak nije to baš tako kako je Grad obećao.   

I sada malo kroz budućnost htjela bih se obratiti Županu i reći da je potrebno, ne  
samo što se Dom izgradio, trenutno 176 korisnika se preselilo u novi Dom, kapacitet je 195 
osoba, ali želim reći da je Dom potrebno razvijati. Postoji jedna lijepa, nova, mlada energija u 
Domu, koja ima velikih ambicija. Ravnateljica je Vesna Speak, jednostavno očekuje puno od 
županije i Grada, ima velike ambicije. Ovim putem pozivam Župana da se županija i Grad 
Pula maksimalno uključe u to, zato što su već neke ideje za projekt dnevnog centra. 
Potreban je psihijatar na 21,00 sat, trenutno ga imaju 6,00 itd. Mislim da je puno planova i 
velikih ambicija, koje je ravnateljica pokazala i mislim da županija i Grad mogu tu jako puno 
doprinijeti. 
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Moje je pitanje Županu, da skratim da ne duljim, da li Dom može očekivati bolju 
komunikaciju nego što je ona bila do sada, da li Dom može očekivati komunikaciju u pravcu 
razvijanja, da ne ostane samo Dom na ovoj razini, nego da se dnevni centar proširi i da 
prikupi još pedesetak korisnika koji bi na nekakav osmosatni program imali skrb, stari i  
bolesni ljudi, koji na do 85 % ljudi obolijeva od nekakve psihičke bolesti, da se njeguje i da 
mogu imati kvalitetniju njegu, nego što to imaju sada.  

 Želim čestitati na ovom velikom odrađenom poslu. 
 Hvala.  

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Dame i gospodo, radi se o vrlo ozbiljnom pitanju i želim biti krajnje jasan i precizan. 
 Ovdje se radi o jednoj tragičnoj neodgovornosti i to, prije svega, po političkoj liniji  
HDZ-ea, njihovih članica i članova. 
  Ja nisam očekivao da ćete meni čestitati i nama ovdje čestitati, vrlo dobro znate na 
što mislim, nego čestitate HDZ-evoj Vladi. Ja HDZ-evoj Vladi mogu zahvaliti na nekim 
stvarima, ali sigurno nikada im neću čestitati na očajno, neodgovornom, neozbiljnom poslu, 
koji se zove nažalost Vila Marija. To je neodgovorno i neozbiljno sve ono što se radilo ovih 
zadnjih godina. 
 Nitko nije nikakve političke poene skupljao, jer na tragediji tih osoba  koje su korisnici 
Vile Marije, nitko ovdje u ovoj Sali siguran sam, neće  skupljati političke poene, a kamoli 
netko iz pozicije, iz naših redova u ovoj Skupštini.  
 Ono što želim reći je to da je sve pokrenula gospođa Lucija  Debeljuh. To vi  niste 
rekli, možda čak ni ne znate. I vi ne znate da sam ja bio ljut na Luciju kada je to pokrenula, 
jer je to pokrenula na način na koji se meni nije dopadao, ali smo naravno pristali upravo 
zbog tih korisnika. Tada je Lucija bila članica Parlamenta. Naša koalicija je tada bila na vlasti 
u Hrvatskoj i tadašnji ministar i kolegica Debeljuh su došli do mene u županiji, ja sam bio  
tada Župan, s prijedlogom da Grad Pula, Istarska županija i država, financiraju svaki po 
jednu trećinu obnovu i izgradnju novih zgrada Vile Marije. Ja sam to nevoljko prihvatio iz 
principijelnog  razloga. Ja sam čak bio baš u to vrijeme u posjeti i  razgovarao sa tadašnjim 
rukovodstvom Vile Marije i vidio sam tragediju toga, jer su mi i neki moji  susjedi, nažalost, 
završili tamo, svojedobno susjedi i znam jako dobro tu situaciju, znam jako dobro što se tamo 
dešava i kako to izgleda. I moram reći da upravo zbog principijelnog  razloga nisam bio  
sklon tome. Netko treba preuzeti odgovornost. Ovo je državna institucija. Da li država 
sufinancira  županijske, općinske  institucije, pa naravno da ih ne financira. Da li  država 
sufinancira vrtiće. Naravno da ih ne financira. I zato sam bio na neki način s jedne strane 
sretan da mogu pomoći, sudjelovati u nečemu, a s druge strane, bio sam na neki način 
sumnjičav što će se dalje dogoditi. I naravno dogodilo se ono najgore moguće, a to je da je  
neodgovorna država, neodgovorni pojedinci, doveli su nas u situaciju da se jedna zgrada 
radila 8 godina, nešto što se moglo završiti u 6 mjeseci. Radilo se 8 godina. I to  su naše 
realnosti i zato ja nisam htio ni u kojem slučaju otići u novi Dom. Rekao sam i sada već bivšoj 
premijerki Jadranki Kosor: «Ako budeš otvarala bilo što, jer je bila nekakva varijanta 
otvaranja Ipsilona, rekao sam »Ako misliš ići otvarati Vilu Mariju, računaj  da ja  neću ići s 
tobom, jer to je sramota ove države i tvoje Vlade na način na koji je to  rađeno». I to sam 
rekao gospođi Kosor vrlo jasno. I u tom kontekstu nemojmo se igrati i zaista  tako pokušavati 
skupljati političke poene.  

Mi  smo sudjelovali u izgradnji Doma i to ne malim novcem. Nismo trebali sudjelovati, 
jer se radi o državnoj ustanovi, a ta ista država ne sudjeluje u nikakvim gotovo projektima koji 
su bitni za županiju. Sada smo razgovarali o cesti. Kada ste vidjeli državne novce za  
nekakve ozbiljnije ceste županijskog ili lokalnog karaktera. Naravno da država te novce ne 
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želi dati, ne želi sudjelovati u tim projektima. S druge strane, traži da mi sudjelujemo i morate 
potpisivati dodatne anekse upravo zbog neprincipijelnosti i neodgovornosti države. I tomu je, 
ja se nadam sada kraj. U ovoj državi se mora znati tko što preuzima, tko kakvu odgovornost 
ima, jer se radi o osobama, u ovom slučaju, zaista najtežim korisnicima neke usluge. Ali ima  
i puno drugih ustanova, ima puno drugih situacija, gdje treba raščistiti jednom napokon za 
uvijek, a ne da se na ovakav način sada odjednom vi sjetite i pokušavate prebaciti neku 
političku odgovornost, ma možete misliti, na županiju i na Grad  Pulu. Dužni ste vi kao HDZ-e 
i ova država krajnje odgovorna za sve ono što se dešavalo i zato ste prošli onako kako ste 
prošli. Nisam mislio vam to reći, ali evo na kraju ću vam i to reći, jer zaista je nedopustivo da 
se ova govornica koristi za promoviranje vlastite političke ideje, da se čestita jednoj Vladi na 
jednom totalnom neuspjehu, na jednoj totalnoj neodgovornosti. .  

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospođo Krstevski imate pravo na riječ . 
 
NIKA KRSTEVSKI : 
 
 Poštovani Župane. 

Ja ne znam čime sam ja vas toliko piknula, da tako kažem, da je potrebna ovakva 
žučna rasprava. Ja nisam uopće rekla da je sporno da županija i Grad Pula nisu sufinancirali 
zgradu, ali je sporno da županija i Grad Pula nisu sada u trenutku kada se Dom selio 
apsolutno napravili ništa, pa čak se niti pojavili i dali nekakvu pomoć, a korisnicima je trebala 
pomoć, jer nisu mogli sami pješke doći do novog Doma. To je jedna teza.  
 Druga teza je činjenica da je HDZ-eova Vlada započela gradnju tog projekta, da li je 
bilo grešaka, je, nije, ja ne ulazim u to, vjerojatno je bilo, ali isto tako je činjenica da je to 
HDZ-eva Vlada dovela objekt do kraja. A sada nadalje činjenica je, kako ste i sami rekli, tu  
ste nas prozvali sve u redu, da je HDZ-eova Vlada sada povijest. Ja vam ovako držim fige da 
u 4 godine vi ste budućnost i mene stvarno zanima koliko ćemo tih hvali, kao na primjer Vilu 
Mariju u vašem mandatu moći pohvaliti. Mislim da je to korektno i sa naše strane.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane imate pravo na riječ. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Prije svega da vam odmah kažem na početku da  ne brinite, mi smo vaša  budućnost  
uvijek, kako god hoćete (sa smijehom), tako da tu stvar raščistimo odmah, tako da bude 
malo veselija atmosfera.   

Naime, radi se o slijedećem. Sada me je kolega Valerio Drandić i obavijestio. Danas 
sam dobio  e-mail, mogu vam ga i pokazati, gdje me se poziva 19. u podne na otvaranje Vile 
Marije. Danas sam dobio e-mail. Tako da znate taj detalj. Netko će iz županije svakako otići 
na otvaranje Doma. Da li ću ja moći, ne znam u ovom trenutku, ali će svakako netko biti 
prisutan. 

A što se tiče ovog dijela preseljenja, sada mi kaže Valerio Drandić, da je baš Valerio, 
pošto je na neki način zadužen za to kod nas, je često u komunikaciji i pitao kada će biti 
preseljenje, kada će biti otvaranje itd., ništa nismo, nikakve informacije nismo imali do dana 
današnjega. Sada mi i Sonja Grozić - Živolić pokazuje jednim vrlo jasnim mahanjem glave da 
ništa nismo znali. Ali, moja kolegica, koja je došla za ravnateljicu Doma Vila Marija, neću  
špekulirati i neću govoriti tako glasno kao gospodin Tedi  Chiavalon, pa kaže da je to HDZ-
eova ravnateljica, ne, ona je za mene, ravnateljica ustanove Vila  Marija i mi ćemo je primiti 



15 

 

na razgovor, neovisno o političkim opredjeljenjima. Naravno, ako bude  sposobna onda će 
biti sve u redu, ako ne, morati ćemo razgovarati i o tome. Ali, evo, očekujemo da će biti sve u 
redu i računajte da će netko 19.12.2011. godine s naše strane svakako prisustvovati 
otvaranju Doma Vila Marija. 

 
DINO KOZLEVAC: 

 
Hvala lijepa.  
Sada je na redu Klub vijećnika  IDS-HNS. 
Riječ ima vijećnik  Serđo Rigo.  

 
SERĐO RIGO: 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege, dame i gospodo. 
 U Zakonu o socijalnoj skrbi, koji je stupio na snagu 2. lipnja  2011. godine, propisana 
je obveza Ministarstva da umjesto dosadašnjih centara za socijalnu skrb u svakoj  županiji 
osnuju jedinstven Zavod za socijalnu skrb, a da dosadašnji centri postanu podružnice 
Zavoda.  
 Temeljem rješenja Ministarstva zdravstva i socijalne skrbi od 10. studenoga  2011. 
godine i upisa u sudski registar od 28. studenoga 2011. godine, osnovan je Zavod za 
socijalnu skrb u Istarskoj županiji sa sjedištem u Pazinu, kao pravni slijednik svih Centara za 
socijalnu skrb u Istarskoj županiji. 
 Odlukom o minimalnim financijskim standardima, materijalnih i financijskih rashoda  
centara za socijalnu skrb za 2011. godinu, koju je Vlada RH donijela 24. veljače 2011. 
godine, ne samo da nisu planirana dodatna sredstva za troškove preustroja, već su i 
sredstva planirana navedenom Odlukom za tekuću godinu 5,6 % manja u odnosu na godinu 
ranije.  
 Osnivanje Zavoda uzrokovalo je dodatne troškove Centru za socijalnu skrb Pazin, 
približno 200.000,00 kuna, od čega 150.000,00 kuna otpada na uspostavu nove  
informatičke infrastrukture, koja je neophodna za formiranje jedinstvene baze podatka, o 
čemu zavisi isplata novčanih naknada korisnicima i plaća radnicima Zavoda. 
 Navedene troškove nužno je podmiriti kako ne bi došlo do financijske blokade rada 
Zavoda i njegovih podružnica, odnosno kako ne bi došla u pitanje prava svih njegovih 
radnika i korisnika socijalne skrbi u Istarskoj  županiji. 
 Pitanje gospodinu Županu je slijedeće. 
 Može li i hoće li Istarska županija osigurati tih 200.000,00 kuna neophodnih za rad  
Zavoda za socijalnu skrb u Istarskoj županiji u 2011. godini. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala lijepa gospodine Rigo. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ  

 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 
 Poštovani gospodine vijećniče, ja  se ne mogu oteti dojmu da imamo nastavak istog 
pitanja, gotovo sličnog onoga kojeg je gospođa  Nika Krstevski postavila. Naime, i ovdje se 
vidi jedan klasičan pristup, gdje država jednostavno odluči napraviti nekakvu reorganizaciju, 
uopće ne razmišljajući o posljedicama te reorganizacije To je još jedan primjer loše vlasti. 
Nadam se da to neće biti narednih 4 godine u ovoj zemlji, jer ovakav pristup, kao što je bio 
svojedobno, ako se sjećate sa građevinskim i lokacijskim dozvolama, pa znate što se 
dogodilo, dogodilo se da smo u roku od godinu dana potpuno promijenili logiku 
funkcioniranja i uspostavili najefikasniji sustav za sada u ovoj zemlji. 
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Ne znam da li ćemo slično uspjeti sa centrima za socijalnu skrb zato što je realan 
problem taj što je to još uvijek državna ustanova, država je osnivač toga, mi nismo osnivač 
toga Zavoda. Mi bismo opet trebali dati neki novac zato što su to zaista naši ljudi, naši  
sugrađani, ali ponovno dajemo novac koji nama  u suštini treba za druge  stvari za koje  je 
županija odgovorna direktno. I u tom kontekstu sada u ovom trenutku  ne mogu obećati  da 
ćemo dati ovako iz rukava sredstva, da će Župan naći 200.000,00 kuna, jer to nije moguće, 
nemamo tih sredstava sada na raspolaganju odmah, promptno za tako nešto. Tu imamo 
dodatni problem. Vi ste govorili da se radi vjerojatno o softverima, možda nešto i o 
hardverima. Ako to ide opet preko države, čitava nabava ide preko države, tko  zna  kome su 
oni dali taj posao, tko zna po kojoj cijeni, tko zna po kojim uvjetima itd. Tu otvaramo zaista 
jednu vrst pandorine kutije gdje ne znamo u što ulazimo, dajemo nekome novac, novac 
poreznih obveznika, za kojega ste vi zajedno sa mnom odgovorni i sada odjednom dajemo  
to nekome, a ne znamo što će se dalje rješavati. 

Ono što ja mogu preuzeti  na sebe danas  kao obvezu da  osobno ili moj tim 
suradnika se susretne sa kolegicama i kolegama iz centara za socijalnu skrb i da ne neki 
način vidimo koje su njihov potrebe i na koji način žele raditi iduće godine, jer ako se radi o 
informatičkoj opremi, valjda ona može čekati mjesec dana. Ja sam zato da se sastavi nova 
Vlada. Mogu vam već reći da sam najavio premijeru i ministrima da ću  predstaviti programe 
potreba Istarske županije u svim segmentima, pa ćemo predstaviti taj program, mada 
očekujem, jer to je jedan od političkih zahtjeva koji ide upravo iz Istre, da će upravo  socijalna  
skrb biti kompletno decentralizirana i da  će socijalna skrb pripasti  županijama, odnosno  
gradovima i županiji, ovisno, vidjet ćemo još detalje sustava, zato što to zaista nema potrebe 
biti centralizirano. I to je jedna od prvih stvari koju treba decentralizirati u ovoj državi i 
vjerujem da će biti sluha, jer su takvi politički razgovori vođeni, uostalom ja sam osobno 
prisustvovao tamo.  

Prema tome, poštovani kolega Rigo, dozvolite mi jedan mali tajm aut od nekoliko 
dana, razgovarat ćemo sa kolegicama i kolegama, koje su sada u novoj organizacijskoj 
situaciji, u novim problemima. Vidjet ćemo, snimit ćemo njihove potrebe i na koji način 
možemo mi eventualno interventno nešto riješiti, ali kompletno obećanje na se sada ne 
mogu preuzeti, jer to nije moj stil i nije ni naš način rada. Ali, senzibilni smo kada ste to 
pitanje postavili, vidjet ćemo taj detalj, a ono što svakako mogu obećati je da ćemo ozbiljno 
prionuti poslu 2012. godine i staviti u red taj sustav.               

Evo, to je ono što vam mogu obećati sada. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Rigo, imate potrebu uzeti riječ.  
 /S. Rigo: Dobro je/. 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu Klub nezavisnih vijećnika.  
 Riječ ima Vlado Ivetić.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče Skupštine, poštovani Župane sa suradnicima, 
kolegice i kolege vijećnici. 
 Obzirom da dolazim iz Općine Tinjan, na ono što se ovih par dana čuje, jedan 
poseban pozdrav dragim predstavnicima medija.  
 Prvu stvar koju bih večeras htio reći je slijedeće.  

Ja sam demokrata, dolazim iz Ladonje, naglašavam, čestitam izbornim pobjednicima 
na pobjedi. (Aplauz). Ja se nadam da ćete vi nama čestitati za godinu i pol dana (Vesela 
atmosfera), ali o tom potom. Nažalost, kao što znate, Ladonja je imala jedan mali peh ili  
nesreću, falilo je vrlo malo glasova.  
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Postaviti ću pitanje, gospodine Župane, bez brige. Moramo se malo i šaliti, jer, inače 
bilo bi previše napeto. Naše je lišče palo, ali korijeni su čvrsti. 
 Prelazim na postavljanje vijećničkog pitanja, gospodine Župane. 
 Interesira me, s obzirom da ste naredne 4 godine u vlasti, a stalno ste naglašavali u 
predizbornoj kampanji decentralizaciju, jaču od dosadašnje, još više što sam čuo da su sada 
općine i gradovi potpisali sporazum o sufinanciranje projekta izgradnje i rada Regionalnog  
centra za gospodarenje otpadom, kada će se desiti ta decentralizacija s  obzirom da su  
naše općine male, ne znam od kuda  će one  naći novca da sudjeluju u tome. Kada će se to 
desiti, da li će se to desiti u prvih šest mjeseci, da li u drugih 6 mjeseci, u slijedećoj godini ili 
je to negdje daleko. 
 Evo, toliko. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala na  pitanju svih pitanja. (Vesela atmosfera.). 
 Ja bih zahvalio kolegi Vladi Ivetiću na čestitkama. 

Nastavljamo dalje sa radom. 
Samo da podsjetim da je predizborna kampanja finila, izbori su pasali, idemo delati.  

 Riječ ima  Župan Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOVČIĆ:   
 
 Ča ste rekli da je lišće palo, ali da su korijeni čvrsti. Pazite da ne bude suša drugo lito 
da ne gredu i korijeni fuć. (Vesela atmosfera). 
 U svakom slučaju hvala vam na čestitkama. Ja kao jedan od predsjednika 4 stranaka 
koje su pobijedile na izborima, vam se zahvaljujem na čestitkama. Ne znam da li ste 
primijetili, ali  za vrijeme javljanja rezultata glasanja, kada je još bilo pokazivano da  ste 
možda u Parlamentu, ja sam tada  iskoristio rečenicu i čestitao svima koji su ušli u Hrvatski  
Sabor. To sam napravio kao gestu i prema HDZ-eu i prema vama. Evo, HDZ-e, jer je ušao u 
parlament, samo sa manje zastupnika, nego što je mislio. Vama se dogodilo to što se 
dogodilo. U svakom slučaju ja želim zahvaliti svima i vama hvala na čestitkama i prenijeti ću 
ih predsjednicima drugih stranaka. 
 Međutim, da ne bi bilo zabune želim se zahvaliti na dobrom  rezultatu u Tinjanu, ako 
ste možda vi zaslužni za to. (Veseli smijeh). 

Htio sam vam reći da je u ovom  slučaju  kada govorimo o malim općinama pitanje 
decentralizacije definitivno vitalno pitanje funkcioniranja općina, gradova i  županija. Ovako 
kako je danas, pa i vi kolegice i kolege, koji ćete danas vjerujem donijeti Proračun, svjesni 
ste da je nevjerojatno da se mi tu nalazimo, sastančarimo, mudrujemo, pokušavamo uložiti 
maksimum i na kraju sve to činimo za 250, 300.000.000,00 kuna. To je zaista  nešto što je 
premalo za ovakav trud i za ovakav rad u jednoj  županiji, kao što je slično i u malim 
općinama i u gradovima. Ti proračuni su zaista mali, vrlo mali, ali  prije svega u odnosu na 
odgovornosti posla koga imamo, mislim da su proračuni upravo županija onaj element 
nelogičnosti funkcioniranja administracije u ovoj državi. 

Dakle, gradovi, pa neki imaju proračune kao i mi, pa i veći, na kraju ipak imaju neke 
izvore sredstava. S općinama je to već malo drukčije, jer je pitanje kako koja općina, ali u 
svakom slučaju, ono što očekujem da će biti prvi potezi buduće Vlade, će svakako biti 
decentralizacija sustava u Hrvatskoj. Tema oko socijalne skrbi je svakako jedna od tih. 
Međutim, mi imamo i puno drugih tema, i ja računam da će se, svakako, već iduće godine 
prvi potezi prema decentralizaciji učiniti. 

Budući premijer je jasno rekao da namjerava u svom mandatu udvostručiti prihode 
jedinicama lokalne samouprave i regionalne samouprave, od današnjih 10% koliko dobivaju i 
gradovi i općine i županije, od ukupnih prihoda u Hrvatskoj, 10 %  samo ostaje  nama, 90% 
ide u državni proračun. On je obećao da će ta sredstva se udvostručiti, da će 20%  ostati na 
nižim razinama, a to je već jedan korak naprijed, jer ne bismo bili predzadnji u Europi, bili 
bismo ipak negdje malo bliži sredini, a danas smo predzadnji, nakon Grčke mi smo 
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najcentraliziranija država. Danska je najviše decentralizirana, mi smo najcentraliziranija, 
njima preko 55 % sredstava ostaje na nižim razinama. Međutim, da ne bi bilo nesuglasica i 
da se ne bi netko uplašio, u ovom današnjem slučaju, kada su općine i gradovi potpisali 
sufinanciranje projekta regionalne izgradnje i rada Regionalnog centra za  gospodarenje 
otpadom, reći ću, sasvim konkretno za vas, za Tinjan, da će Tinjan imati obvezu od 9.517,68 
kuna godišnje. Prema tome, ako jedna općina nije sposobna 10.000,00 kuna godišnje dati za 
jedan globalni projekt bitan za Istru, onda ta općina ne treba postojati. To treba reći. Lanišće 
će u tome sudjelovati sa 2.833,00 kune godišnje. Pula će sudjelovati sa  441.471,53 kuna  
godišnje. Prema tome, da ne čitam sada sve, Pula je na vrhu zbog broja stanovnika i 
Proračuna, a onda je Poreč, Umag, Rovinj, Medulin, Labin, Pazin itd.  

Mislim da nema dvojbe da ovaj projekt kako smo ga postavili nije sporno da ga 
jedinice lokalne samouprave mogu nositi. To nije sporno. To nije nikakvo veliko opterećenje 
za njih, ali je zato veliko rasterećenje prostora i veliko rasterećenje u okolišu.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodinu Županu. 
 Gospodine Ivetiću imate pravo na riječ. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Biti ću zadovoljan sa odgovorom ako to tako bude. 
 Što se tiče Tinjana za godinu i pol dana ja ću sa zadovoljstvom čestitati ako to 
stvarno bude tako kao što ste rekli, ali imat ćete jako puno posla. 
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lipa. 
 Ja se nadam da smo iscrpili predizbornu kampanju. 
 Idemo dalje. 
 Sada je na redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnik Tedi Chiavalon. 
 
TEDI CHIAVALON : 
 
 Dobar večer svima. 
 Kolegice i kolege, Župane sa suradnicima, predstavnici medija. 
 Ja bih postavio jedno pitanje o kojem se možda  puno zna, ali  uvijek ima onih koji ne 
znaju, kad ne znaju kažu da nisu čuli, kada nisu  čuli kažu da se nije  desilo, pa je bolje 
uvijek ponoviti što se desilo, kada se desilo i svaki novi korak u tom projektu. Ja govorim o 
novoj pulskoj bolnici, čak i u ovoj Vijećnici ima onih koji ne podržavaju izgradnju nove pulske  
bolnice, ali za one koji podržavaju, ja bih molio da  nam kažete što se  desilo od zadnjeg puta 
kada smo svi zajedno podržali izgradnju Opće bolnice u Puli, kada smo donijeli informaciju 
zadnji puta da je izdano jamstvo za bolnicu. 
E, sada što se je još desilo i koji su rokovi. Ja bih molio da o tome razgovaramo na svakoj 
sjednici, da javno iznesemo svaki podatak, svaku promjenu, svaki korak koji se napravi, jer 
ljudi to gledaju, ljudima je to bitno. Naša bolnica je u lošem stanju. Koliko je  Šajeta na našim 
skupovima govorio da je mala razlika između Milinovića i Milanovića, da je velika razlika  
između Milinovića i Milanovića u pogledu na pulsku bolnicu, a između njih je samo jedno 
slovo. Ja bih rekao da je i bivši ministar Milinović na kraju progledao i da su svi postupci koje  
je napravio išli u tom smjeru da zaista i dobijemo novu pulsku bolnicu. Nažalost, dio oporbe 
nije mislio tako i nisu podržali izgradnju nove bolnice, ali za sve one koji je žarko žele, ja vas 
molim da i u ovim prilikama kažete nam što se sve rješavalo odonda i to će se dešavati. I da  
svaki put možda ne treba postavljati pitanje, nego da dobijemo svaki put koji su ti koraci  koji 
su se dešavali do tako očekivane izgradnje. 
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 Hvala lijepa. 
 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 
 Poštovani  gospodine Chiavalon. 

Ono što se u međuvremenu dogodilo, nakon što je Vlada izdala rješenje o 
prihvaćanju obveze izdavanja državnog jamstva poslije zatvorenog natječaja za prikupljanje 
financijskih sredstava za izgradnju bolnice, što je bilo prije  nekih manje od  mjesec i pol 
dana, zatim su bile dvije sjednice Povjerenstva koje prihvaća  izvedbenu  dokumentaciju. 
Neovisno o dugoj proceduri, ono što je vrlo važno, kompletna izvedbena dokumentacija za 
izgradnju bolnice i oni koji rade na tome nisu  stali. Oni su svoj posao radili i dalje i još će ga 
morati raditi. Praktički nismo gubili vrijeme na stvarima koje život znače, ali ne rješavaju 
problem, jer problem će se riješiti tek onda kada se razriješi način financiranja bolnice, što je 
razriješeno izdavanjem rješenja o izdavanju državnog jamstva. Ja mogu reći da sam već 
neformalno upoznao glavne banke u Hrvatskoj da mogu očekivati objavljivanje natječaja za 
prikupljanje financijskih sredstava. 

Moram nažalost reći da financijska situacija nije dobra, niti u bankarskom sektoru 
situacija nije idealna i ja sam iznenađen malo nekim razgovorima, ali očekujem da će se 
svakako ključne banke u Hrvatskoj, a možda i inozemstvu, ali vjerojatno će to biti  Hrvatske 
banke, koje će se javiti na taj natječaj. Ono što se nije dogodilo i Povjerenstvo za  
prihvaćanje teksta natječaja i Povjerenstvo koje bi trebalo objaviti natječaj je sastavljeno. 
Međutim, ono se još nije sastalo, isključivo zbog činjenice da smo imali izbore, jer je to 
jednostavno obuhvatilo i zadnji izborni tjedan. 

I ono što mogu reći, jer je Valerio Drandić u kontaktu s Ministarstvom, praktički mi 
smo kako sada stvari stoje, sada nitko ne želi nikakvu odluku preuzeti na sebe, nego će se 
sačekati očito novog ministra, ali je dobra vijest ta da je i novi ministar, kojeg se očekuje u 
Vladi, sam meni rekao da će pulska bolnica biti prioritet Ministarstva zdravstva RH. Dakle, 
izgradnja pulske bolnice je, ako gospodin Rajko Ostojić bude ministar zdravstva i socijalne  
skrbi,  biti prioritet njegovog Ministarstva. On je to meni jasno i glasno rekao. Zahvaljujem mu 
se na tome. To je rekao u više  navrata , ne jednom. Također treba reći i to  da  je i budući 
premijer Zoran Milanović u Puli, ne samo u Puli, rekao da će prioritet izgradnje u 
zdravstvenom sustavu biti pulska bolnica. 
 Želim se zahvaliti dosadašnjoj Vladi, koja je ipak na kraju mandata napravila neke 
korake, jer pristojno je, to je dio mojeg kućnog odgoja, zahvaliti se svakom koji nešto učini za 
tebe dobroga i to se dogodilo i to je dobro da se dogodilo, uštedjeli smo 6 mjeseci, ali sada 
idemo u realizaciju projekta s novim ministrom, novom Vladom i vjerujem da ćemo napokon 
građanima Pule moći priuštiti zaista, kada bolnicu izgradimo, opremimo sa vrhunskom 
opremom, u međuvremenu obučimo naše liječnike, da ćemo im moći priuštiti zaista 
zdravstvenu uslugu koju građani Istre zavređuju. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala gospodinu Županu. 
 Gospodine Chiavalon imate li potrebu nešto reći? 
 Nemate. 
 Hvala lijepa. 
 Sada je na redu Klub vijećnika SDP-ZELENI. 
 Gospodine Rupnik izvolite, imate riječ.  
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JOSIP ANTON RUPNIK :  
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, poštovane kolegice i 
kolege, predstavnici medija. 
 Ja prvi puta ne bih  pitao, već bih predlagao, a to zbog toga što je  Vlada tek počela 
raditi, pa nemam što da ih pitam, već samo predlažem što bih im ja sugerirao da bi se trebalo 
napraviti, jasno, na ono što se odnosi na našu županiju, s ciljem da zapošljavamo ljude, da 
sačuvamo prirodu, zaštitimo okoliš, kako bismo sačuvali ljudsko zdravlje, predlažem 
slijedeće.  
 Skupština bi trebala po hitnom postupku usvojiti prijedlog  da  svi  gradovi u  Istri i 
veća naselja izgrade pročistače  za komunalne otpadne vode u kojima  bi  trebalo minimum 
biti pročišćene komunalne otpadne vode 95% i na kojima bi trebalo izgraditi postrojenje za 
proizvodnju obnovljivih izvora električne energije. Sva ta postrojenja bi trebalo proizvoditi u 
Istri, jer postoji realna mogućnost takve proizvodnje. Sve više se dolazi  do spoznaje da kod 
proizvodnje obnovljivih izvora energije se više od dva puta zapošljava ljudi nego kod 
proizvodnje električne energije na neobnovljivim izvorima energije. 
 To bi bio jedan moji prijedlog. 
 A drugo, vraćamo se famoznom Plominu.  

Kako smo već davno tražili održavanje tematske sjednice o Plominu, koja nije 
održana, tražili smo da se raspiše referendum, i to nije sprovedeno, i tražim da bi Skupština 
Istarske županije trebala održati sjednicu i donijeti odluku kada će biti raspisan referendum, 
da se građani Istre izjasne koji bi se energent koristio u Plominu, pogotovu, kada znamo da 
se ona skupina koji su bili prezentirani u Istri, svugdje praktički bili zaključci da ljudi 
preferiraju plin, a ne ugljen. Taj zaključak, taj moj prijedlog je sada vrlo interesantan, jer bih 
htio da se prije donese odluka, nego počne nova vlast da funkcionira, jer bismo na taj način 
direktno utjecali na razvojne energetske strategije Republike Hrvatske.      
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala gospodinu Rupniku na prijedlozima. 
 Možemo konstatirati da su prijedlozi u redu. 
 Sada je na redu Klub vijećnika HDZ-HSS. 
 Gospodine Boršiću izvolite, imate riječ. 
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Dobar večer. 
 Poštovani predsjedniče, gospodine Župane, vijećnici Skupštine Istarske  županije i 
ostali  vijećnici i vijećnice. 
 Moglo bi se reći pitanje i kao informacija, koja svih nas u Labinu interesira, koji smo 
upoznati  s tematikom vezanu uz dvoranu srednjoškolskog centra Mate Blažina. 
 Kada sagledamo situaciju u kojoj se tamo događa, trenutno je potrebna sanacija 
krova, jer krovište propušta, što će samo dovesti do daljnje štete koja se može odvijati. 
 Labin kao Labin, poznat je kao rukometni grad, a ujedno u sklopu samog razvoja 
turizma, jedan veliki dio problema koji se javlja se javlja u predsezoni, jer se onda i odvijaju 
razni turniri, pa je možda i sramotno da se mora slati ljude, ako je loše vrijeme, u druge 
gradove da se odvija sportska aktivnost. Zamolio bih gospodina Župana ili pročelnika koji je  
već za to zadužen, da li imaju kakve naznake ili što se planira u svezi s time učiniti.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ. 
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IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Naravno da sam upoznat sa tim problemom i kako se radi o većem oštećenju koje  
pokazuje da bi  trebalo uložiti nekih  skoro 2 milijuna kuna, nismo bili u mogućnosti sami 
razriješiti taj problem i zatražili smo sudjelovanje i državne razine, prije svega, Fonda za  
energetsku učinkovitost, koji međutim nije odgovorio povoljno  na to, jer oni financiraju takve 
stvari, radi se o efikasnosti na području energetske učinkovitosti. Međutim, nisu nam 
odgovorili pozitivno nedavno i sada u tom kontekstu s Gradonačelnikom tražimo rješenje 
kako zatvoriti financijsku konstrukciju. U svakom slučaju mi ćemo nešto novca vjerojatno 
uspjeti osigurati, možda i do kraja ove godine, ali svjesni smo toga da to moramo razriješiti 
hitno. 

Prema tome i to će biti jedan od mojih predmeta razgovora sa budućim ministrom 
prosvjete, jer se radi o tome. Vjerujem da ću imati razumijevanje. U svakom slučaju računajte 
da ćemo taj problem riješiti, jer krov koji je otvoren, svjesni smo toga, Demetlika me zove  
svaki dan, dva puta zbog  toga, da tako  kažem, šalim se, nije tako, ali Demetlika je isto tako 
u očekivanju ovog rješenja, tako da možemo građanima Labinštine poručiti da tražim načina 
da zatvorimo financijsku konstrukciju za tih 2 milijuna kuna. To nije mali novac u ovom  
trenutku, jer se to na neki način izvanredno dogodilo, ali naći ćemo ih i riješit ćemo i taj 
problem.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodinu Županu. 
 Kolega Boršiću imate pravo na riječ. 
 Nema potrebe. 
 Zahvaljujem. 
 Sada je na redu Klub IDS-HNS.    
 Riječ ima vijećnik Stjepan Mraković. 
 
STJEPAN MRAKOVIĆ : 
 
 Obzirom da je kolegica Lucija Debeljuh postavila pitanje vezano za problem sadnog 
materijala, ja odustajem od rasprave. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Ja mislim da smo iscrpili redoslijed svih prijavljenih za postavljanja vijećničkih pitanja, 
 Povijesno smo uštedjeli 8 minuta za postavljanje vijećničkih pitanja. 
 
 AD – 3  
 

a. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2012. godinu,  
b. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2012. godinu 
c. Prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2012., 2013. i 2014. 

godinu 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira da je na dnevnom redu Proračun Istarske 

županije u drugom čitaju, da je prvo čitanje, opća rasprava obavljena, da su amandmani  
stigli u zadanom roku, da se predlagač o njima očitovao i da su ih  vijećnici dobili zajedno  sa 
materijalima za sjednicu. 

U raspravi za klubove vijećnika sudjelovao je IVAN JAKOVČIĆ, u ime predlagača, koji  
se pozitivno očitovao na predložene amandmane kako slijedi: 
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Prijedlog: Amandman Zelene stranke – Zelena alternativa 
    

Amandman br. 1 Plan +/- novi plan 

R-7 POZ 376 
Program razvoja ekološke 
poljoprivrede i eko-agroturizma 

 
135.000,00 

 
+25.000,00 

 
160.000,00 

R-7 POZ 384 
Kapitalne pomoći trg. društva u 
javnom sektoru   

 
1.880.000,00 

 
-25.000,00 

 
1.855.000,00 

 
Amandman se prihvaća na slijedeći način: 
 

Amandman br. 1 Plan +/- novi plan 

R-7 POZ 376 
Program razvoja ekološke 
poljoprivrede i eko-agroturizma 

 
135.000,00 

 
+25.000,00 

 
160.000,00 

R-2 POZ 48  
Grafičke usluge i usluge registracije 
motornih vozila i ostalo  

 
900.000,00 

 
-25.000,00 

 
875.000,00 

 
Prijedlog: Amandman Zelene stranke – Zelena alternativa 

    

Amandman br. 2 Plan +/- novi plan 

R-7 POZ 382 
Poticanje razvoja ekološke 
poljoprivrede i certificiranje eko. 
proiz. 

 
135.000,00 

 
+25.000,00 

 
160.000,00 

R-7 POZ 384 
Kapitalne pomoći trg. društva u 
javnom sektoru   

 
1.855.000,00 

 
-25.000,00 

 
1.830.000,00 

 
Amandman se prihvaća na slijedeći način: 
 

Amandman br. 2 Plan +/- novi plan 

R-7 POZ 382 
Poticanje razvoja ekološke 
poljoprivrede i certificiranje eko. 
proiz. 

 
135.000,00 

 
+25.000,00 

 
160.000,00 

R-2 POZ 48  
Grafičke usluge i usluge registracije 
motornih vozila i ostalo  

 
875.000,00 

 
-25.000,00 

 
850.000,00 

 
Prijedlog: Amandman Zdenko Pliško 
 

Amandman br. 3 Plan +/- novi plan 

R-8 POZ 482  
Centar za palijativnu skrb  

 
800.000,00 

 
+100.000,00 

 
900.000,00 

R-8 POZ NOVO 
Volonterski centar Istarske županije 

 
0,00 

 
+75.000,00 

 
75.000,00 

R-8 POZ 485 
Potpore programima i aktivnostima 
udrugama građana 

100.000,00 -25.000,00 75.000,00 
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R-8 POZ 486 
Tekuće donacije SAB-u i udrugama 
proisteklim iz Domovinskog rata 

80.000,00 -20.000,00 60.000,00 

R-8 POZ 483 
Prijenos sredstava za pomoć 
obiteljima i kućanstvima 

1.700.000,00 -30.000,00 1.670.000,00 

R-7 POZ 387 
Tekuće donacije VINISTRA 

400.000,00 -100.000,00 300.000,00 

 
 
Amandman se prihvaća na slijedeći način: 
 
 

Amandman br. 3 Plan +/- novi plan 

R-8 POZ 482  
Centar za palijativnu skrb  

 
800.000,00 

 
+100.000,00 

 
900.000,00 

R-8 POZ NOVO 
Volonterski centar Istarske županije 

 
0,00 

 
+75.000,00 

 
75.000,00 

R-8 POZ 485 
Potpore programima i aktivnostima 
udrugama građana 

100.000,00 -25.000,00 75.000,00 

R-8 POZ 483 
Prijenos sredstava za pomoć 
obiteljima i kućanstvima 

1.700.000,00 -30.000,00 1.670.000,00 

R-2 POZ 37  
Energija  

1.200.000,00 -50.000,00 1.150.000,00 

R-2 POZ 40  
Usluge telefona, pošte i prijevoza  

2.250.000,00 -50.000,00 2.200.000,00 

R-2 POZ 42  
Rashodi za natječaje i oglase  

270.000,00 -20.000,00 250.000,00 

 
Prijedlog: Amandman predlagača 
 

Amandman br. 4 Plan +/- novi plan 

R-10 POZ 697  
Udruge nacionalnih manjina u IŽ - 
manifestacije  

 
145.000,00 

 
+30.000,00 

 
175.000,00 

R-2 POZ 36 
Uredski materijal 

738.000,00 -8.000,00 
 

730.000,00 

R-2 POZ 38 
Sitan inventar i auto gume 

115.000,00 -15.000,00 100.000,00 

R-2 POZ 43 
Komunalne usluge 

252.000,00 -2.000,00 
 

250.000,00 

R-2 POZ 55 
Ostali nespomenuti rashodi 
poslovanja  

95.653,77 -5.000,00 90.653,77 

 
Amandman se prihvaća u potpunosti.  
 
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira da su pristigli amandmani prihvaćeni, pa 
postaju sastavni dio prijedloga akta. 
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 Zaključuje raspravu i daje odvojeno na glasanje točku a., b. i c., te nakon glasanja 
utvrđuje da je Skupština sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH»  
glasova, usvojila pod 
 a.  

PRORAČUN 
 

Istarske županije za 2012. godine sa usvojenim amandmanima. 
 
 sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
pod 
 b. 
 

O D L U K U 
 

o izvršavanju  Proračuna  Istarske  županije  za  2012. godine 
 
 sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova pod 
c. 

PROJEKCIJU PRORAČUNA 
 

Istarske županije za 2012., 2013. i 2014. godinu 
 
 

AD – 4  PRIJEDLOG PROGRAMA  JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2012. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 

«SUZDRŽANA» glasova donijela  
 

P R O G R A M 
javnih potreba u kulturi za  2012. godinu 

 
AD – 5 PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU ISTARSKE 
ŽUPANIJE  ZA  2012. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 6 

«SUZDRŽANIH» glasova donijela 
 

P R O G R A M 
javnih potreba  u sportu za 2012. godinu 

 
 
 AD – 6 PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA  U 
                 TEHNIČKOJ KULTURI  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 
                 2012. GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 6 

«SUZDRŽANIH» glasova, donijela  
 

P R O G R A M 
javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2012. godinu 
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AD – 7 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU RASPODJELE  SREDSTAVA 
ZA  SUFINANCIRANJE PRIORITETA PO PLANU ZA ZDRAVLJE ISTARSKE 
ŽUPANIJE OSTALE JAVNE POTREBE U ZDRAVSTVU I SOCIJALNOJ SKRBI  ZA 
2012. GODINU 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije.  
Uvodno obrazloženje je dala  SONJA GROZIĆ - ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  
zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije. 

U pojedinačnoj  raspravi sudjelovao je: ZDENKO PLIŠKO. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 

Zaključka o utvrđivanju raspodjele sredstava za sufinanciranje Prioriteta po Planu za zdravlje 
Istarske županije i ostale javne potrebe u zdravstvu i socijalnoj skrbi za 2012. godinu, te 
nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 
«SUZDRŽANA» glasa, donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o utvrđivanju raspodjele sredstava za sufinanciranje Prioriteta po Planu za zdravlje 
Istarske županije i ostale javne potrebe u zdravstvu i socijalnoj skrbi za 2012. godinu. 
 
 AD - 8 

 
a. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Ugovor o zajedničkom financiranju 

projekta Županijski centar za gospodarenje otpadom „Kaštijun“, 
b. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Ugovor o zajmu za sufinanciranje 

EU IPA ISPA 2007. – 2011. za Županijski centar za gospodarenje otpadom 
„Kaštijun“ 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.   

 U ime predlagača uvodno obrazloženje je dao VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenik  
Župana Istarske županije.  
 Pošto se nitko nije javio za raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i odvojeno daje na glasanje točku a. i b., te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština  
sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa donijela pod 
  a.  

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Ugovor o zajedničkom financiranju projekta Županijski 

centar za gospodarenje otpadom „Kaštijun“, 
  

sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa donijela pod  
b. 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Ugovor o zajmu za sufinanciranje EU IPA ISPA 2007. – 

2011. za Županijski centar za gospodarenje otpadom „Kaštijun“ 
 
 AD- 9 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  PRETHODNE 

SUGLASNOSTI OSNOVNOJ ŠKOLI – SCUOLA ELEMENTARE  «RIVARELA» 
NOVIGRAD ZA OTUĐENJE NEKRETNINE     

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova donijela  

  
O D L U K U 

 



26 

 

o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi – Scuola elementare „Rivarela“ 
Novigrad za otuđenje nekretnine 

   
AD – 10  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA 
                ZAŠTITE I SPAŠAVANJA ISTARSKE ŽUPANIJE  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
Skupština je bez rasprave sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Plana zaštite i spašavanja Istarske županije 

  
 

AD – 11 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA 
              CIVILNE ZAŠTITE ISTARSKE ŽUPANIJE  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
Skupština je bez rasprave sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Plana civilne zaštite Istarske županije, 

 
 
 AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIJENOSU POSLOVNIH 

UDJELA ISTARSKE ŽUPANIJE JAVNOM ISPORUČITELJU VODNIH USLUGA 
IVS-ISTARSKI VODOZAŠTITNI  SUSTAV D.O.O. BUZET, SV. IVAN BR.  8, NA 
JEDINICE LOKALNE SAMOUPRAVE U ISTARSKOJ ŽUPANIJI  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
 Skupština je bez rasprava sa 24 glasa ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela  

O D L U KU 
o prijenosu poslovnih udjela Istarske županije javnom isporučitelju vodnih usluga IVS 

– Istarski vodozaštitni sustav d.o.o. Buzet, Sv. Ivan br. 8, na jedinice lokalne 
samouprave u Istarskoj županiji 

 
 AD – 13 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
                        ODLUKE O UVOĐENJU  NAKNADE ZA RAZVOJ ZA 
                        SUFINANCIRANJE IZGRADNJE  SUSTAVA JAVNE 
                        ODVODNJE  MALIH NASELJA I ZAŠTITE VODA U 
                        ISTARSKOJ  ŽUPANIJI 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije. 
 Skupština je bez rasprava sa 23 glasa ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela   
 

O D L U KU 
 
o izmjenama j dopunama Odluke o uvođenju naknade za razvoj za sufinanciranje 
izgradnje Sustava javne odvodnje malih naselja i zaštite voda u Istarskoj županiji 
 
 AD – 14 
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a.   Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izradi Izmjena i 
      dopuna prostornog plana Istarske županije 
 b    Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana 
       Istarske županije 

 
 Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  

Skupština je bez rasprava odvojenim glasanjem za točku a. i b. sa 23 glasa ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 

 a.   
O D L U KU 

o stavljanju van snage Odluke o izradi Izmjena i dopuna prostornog plana Istarske 
županije 

b. 
O D L U K U 

o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije 
 
 
 AD – 15 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
                   SUGLASNOSTI NA TEKST IZMJENA I DOPUNA 
                   DRUŠTVENOG UGOVORA DRUŠTVA PLINARA d.o.o.  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije. 

Skupština je bez rasprave sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova donijela 
 

O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na tekst izmjena i dopuna Društvenog ugovora 

društva Plinara d.o.o. 
 
 
 
AD – 16 PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU 
               SREDSTAVA ZA REDOVITO FINANCIRANJE 
               POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH  ČLANOVA 
               PREDSTAVNIČKOG TIJELA IZ PRORAČUNA 
               ISTARSKE  ŽUPANIJE  ZA 2012. GODINE  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 

Skupština je bez rasprave sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova donijela 
 

O D L U K U 
o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih 

članova predstavničkog tijela iz proračuna Istarske županije za 2012. godinu 
 
 AD - 17 

a. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog drugih izmjena i 
dopuna Financijskog plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih 
cesta za 2011. godinu, 

b. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana 
Županijske uprave za ceste za 2012. godinu, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 

 Za ovu točku objedinjena je rasprava za točku a. i b. 
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 Kraće uvodno obrazloženje je dao ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za 
ceste. 
 U raspravi su sudjelovali TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS, LUCIJA 
DEBELJUH, u ime Kluba vijećnika SDP- ZELENA STRANKA; pojedinačnoj  raspravi: 
MARIN GRGETA, ZDENKO PLIŠKO, VLADO IVETIĆ, NENAD BORŠIĆ, ROBI  
ZGRABLIĆ, odgovori na postavljena pitanja, VEDRAN GRUBIŠIĆ, dodatna obrazloženja u 
ime predlagača, koji ujedno predlaže da dio koji je predložio vijećnik Tedi Chiavalon bude 
sastavni dio Zaključka.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i predlaže da se zajedno sa  
Zaključkom prihvati sugestija vijećnika Tedia Chiavalona da se zatraži od ravnatelja ŽUC-a 
da u roku od 30 dana, pripremi analizu za potrebe vijećnika Skupštine Istarske županije o 
svim natječajima koje je Županijska uprava za ceste provela u 2010. godini, da navede sve 
koji su se javili na natječaje, pod kojim uvjetima, kojim cijenama, tko je na tim natječajima 
dobio posao, i daje odvojeno na glasanje točke a. i b., te nakon glasanja utvrđuje da je 
Skupština sa 25 glasova «ZA», bez glasa «PROTIV» i bez suzdržanih glasova, donijela 
pod 
  a. 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Prijedlog drugih izmjena i dopuna Financijskog plana 

građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2011. godinu 
b. 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana Županijske uprave za ceste za 

2012. godinu 
 
 

AD – 18 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA 
               O KAKVOĆI MORA NA MORSKIM PLAŽAMA U 
               ISTARSKOJ  ŽUPANIJI U 2011. GODINI  

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o kakvoći mora na morskim plažama u Istarskoj županiji u 

2011. godini 
 

 AD - 19 
a. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i  investicijskog održavanja 
osnovnih škola Istarske županije za 2011.  godinu, 

            b. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju  
            Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga  
            tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola i  
            učeničkih domova Istarske županije za 2011. godinu, 
  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 

Skupština je bez rasprave odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova donijela pod 

a. 
O D L U K U 

o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana  rashoda za nabavu materijala, dijelova i 
usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Istarske županije za 2011.    
godinu, 

          b.  
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O D L U K U 
o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova 

i usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola i učeničkih domova 
Istarske županije za 2011. godinu 

 
 
 

 AD – 20 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DOPUNI MIŠLJENJA 
                      SKUPŠTINE  ISTARSKE  ŽUPANIJE  O INTERESU 
                      REPUBLIKE HRVATSKE  U  POGLEDU 
                      EKSPLOATACIJE  TEHNIČKOG  GRAĐEVINSKOG 
                      KAMENA NA EKSPLOATACIJSKOM POLU «KRASE» 
                      NA PODRČJU  OPĆINE GRAČIŠĆE 
 
 Predlagatelj za ovu točke dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić 
 U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: JOSIP ANTON RUPNIK, DINO KOZLEVAC,  
DINO KOZLEVAC, dodatno obrazloženje, LUCIJA DEBELJUH, ispravak krivog navoda  
vijećnika Josipa Antona Rupnika, DESA SARVAN, odgovori na postavljena pitanja. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zaključka o dopuni Mišljenja Skupštine Istarske županije o interesu Republike Hrvatske u 
pogledu eksploatacije tehničko-građevnog kamena na eksploatacijskom polju „KRASE“ na 
području Općine Gračišće, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 22 glasova «ZA», 
1 glasom «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, donijela  

 
Z A K L J U Č A K 

o dopuni Mišljenja Skupštine Istarske županije o interesu Republike Hrvatske u 
pogledu eksploatacije tehničko-građevnog kamena na eksploatacijskom polju 

„KRASE“ na području Općine Gračišće 
 
 
 AD – 21 RJEŠENJE O IMENOVANJU  ČLANA SVEUČILIŠNOG 
                      SAVJETA SVEUČILIŠTA JURAJ DOBRILA  U PULI 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske županije. 
 Skupština je bez rasprave sa 25 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 

R J E Š E N J E 
o imenovanju člana Sveučilišnog Savjeta Sveučilišta Jurja Dobrile  u  Puli, 

 
I. 

Za člana Sveučilišnog Savjeta Sveučilišta Jurja Dobrile, koji predstavlja Istarsku 
županiju, imenuje se Miodrag Čerina, pročelnik Kabineta župana Istarske županije. 

II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od dana objave u «Službenim  novinama 
Istarske županije». 

 
 AD - 22 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Strukovne 
      škole   Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Strukovne 

                 škole Pula 
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 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske županije 
 Skupština je bez rasprave odvojenim glasanjem za točku a. i b., sa 25 glasova «ZA», 
bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 
 a.  

RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora Strukovne škole Pula 

 
1. Mario Juričić razrješuje se članstva u Školskom odboru Strukovne škole Pula.  
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije" 
 b. 

RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora Strukovne škole Pula 

 
1. Eros Sorić imenuje se za člana Školskog odbora Strukovne škole Pula, umjesto 

razriješenog člana Maria Juričića. 
2. Mandat imenovanom članu Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 

koje je imenovan razriješeni član Školskog odbora. 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije". 
 

Ovime je dnevni red iscrpljen. 
Na kraju predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava da je za sve prisutne pripremljen 

skroman poklon na sjećanje u skladu sa vremenima koja su teška i bremenita, a neki kažu 
da će biti još i teže, da sve podsjeća na 2011. godinu i obavljeni rad. 

Želi sretan Božić, Novu godinu, puno zdravlja, uspjeha u radu i mnogo sreće i sve 
najbolje u Novoj 2012. godini. 

 Sjednica je zaključena u 19,40 sati 
 

 
Zapisničari: 
Mirela Udovičić        PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
Ivan Klarić          DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 


